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Nekompetentnosť prekonáva všetky
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SLOVENSKO: Bývalý minister školstva Juraj Draxler si popri kritike pripravil viaceré otázky, pričom
vyzýva novinárov, aby tieto otázky smerovali na členov Matovičovej vlády.

Nekompetentnosť, netransparentnosť, neinformovanosť, hodnotí súčasné dianie okolo otvárania
hraníc a zvládania krízy bývalý minister školstva Juraj Draxler. Na sociálnej sieti podotýka, že
súčasné otváranie a neotváranie hraníc s niektorými štátmi nedáva vôbec zmysel. Kladie aj otázky
o tom, či vláda zbiera a analyzuje dáta o priebehu infekcie na Slovensku, či ako bude bojovať
s nadchádzajúcou ekonomickou krízou.

Súčasná vláda si zrejme neuvedomuje, čo robí pri otváraní hraníc a hlavne nikoho o tom poriadne
neinformuje, myslí si bývalý minister školstva Juraj Draxler. Podľa neho súčasná garnitúra prekonáva
všetky možné predstavy o jej nekompetentnosti.

„Ešte pred pár dňami Matovič nadával ľuďom, ktorým sa nepáčilo pokračovanie štátnej karantény,
boli označovaní za takmer potenciálnych vrahov,“ píše v úvode Draxler.

Žiadne informácie

Zrazu však povinnosť štátnej karantény od stredy 10. júna zaniká. Čo však bývalému ministrovi vadí
je to, že sa o tom bežný človek nikde nedozvie, ani na oficiálnej internetovej stránke o koronavíruse.
Informoval o tom však minister vnútra Roman Mikulec na sociálnej sieti.

Nutnosť stiahnuť si elektronickú karanténu teda majú len tí ľudia, ktorí prídu z Poľska či
Ukrajiny. „Ak prídete z ČR, Rakúska alebo Maďarska, nemusíte si stiahnuť ani aplikáciu, ani ísť do
štátnej karantény. A to dokonca ani vtedy, ak by ste do týchto krajín prileteli z Ria, New Yorku alebo
iného ohniska nákazy!“ prízvukuje Draxler.

Podľa neho teda súčasná vláda ako keby nevedela, čo sa deje pri otváraní hraníc, a zároveň
nevytvára dostatočné pravidlá pre pohyb osôb. Navyše o tom nikoho poriadne neinformovala a až po
otázkach novinárov reagoval minister vnútra na Facebooku. „Táto vláda postupne prekonáva všetky
predstavy, aké sme o jej nekompetentnosti mali,“ dodáva bývalý minister.

Sú plány?

Popri kritike si Draxler pripravil viaceré otázky, pričom vyzýva novinárov, aby tieto otázky smerovali
na členov vlády počas tlačových besied. Pýta sa napríklad, či niekto analyzuje zdravotné dáta
o priebehu infekcie koronavírusu?

„Koľko sme mali úmrtí, kde sa COVID 19 dá označiť za jedinú príčinu, ak vôbec nejaké, aké priebehy
máme (koľko pacientov má dlhšiu odozvu, koľko ľudí si prešlo ťažkými formami choroby,
atď.),“ dodáva a podotýka, že v susedných Čechách na túto tému mali nedávno odbornú konferenciu.

https://cz24.news/byvaly-minister-skolstva-juraj-draxler-slovensku-vladne-banda-hlupakov-nekompetentnost-prekonava-vsetky-predstavy/
https://cz24.news/byvaly-minister-skolstva-juraj-draxler-slovensku-vladne-banda-hlupakov-nekompetentnost-prekonava-vsetky-predstavy/
https://cz24.news/byvaly-minister-skolstva-juraj-draxler-slovensku-vladne-banda-hlupakov-nekompetentnost-prekonava-vsetky-predstavy/
https://cz24.news/byvaly-minister-skolstva-juraj-draxler-slovensku-vladne-banda-hlupakov-nekompetentnost-prekonava-vsetky-predstavy/


Ďalej by chcel vidieť, či má súčasná vláda pripravený plán na prípadné znovuobjavenie infekcie alebo
prečo nemáme informácie o aplikácií pre elektronickú karanténu. „Kto ju dizajnoval a
naprogramoval, na akých serveroch bežala, čo to štát stálo? A hlavne nejaké štatistiky z prevádzky,
najmä aká spoľahlivá vlastne bola,“ hovorí Draxler.


